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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av vice ordförande Louise Lindström 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av ordförande 

Louise Lindström valdes till mötets ordförande. 

§4. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Bengt Lyngbäck. 

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss av Motion (2017:40) om att kommunen skall 

informera om återvandringsbidrag för hemvändande flyktingar och 

även i förekommande fall utbetala kommunala återvandringsbidrag 

AMN 2017-0254-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remiss av ”Ett Stockholm för alla - Program för 

tillgänglighet och delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2018-2023” 

AMN 2017-0290-01.06 

Rådet anser att det är ett positivt och ambitiöst program och att det 

är lovande att det tagits fram. Programmet kan leda till positiva 

effekter för fler personer än de med funktionsnedsättningar av olika 

slag. I förvaltningens yttrande efterfrågas konkretiseringar vilket 

rådet ställer sig bakom.  

 

Rådet vill även framföra att det av staden borde tas fram en kortare 

och mer konkret version av programmet.   

 

Yttrande över remiss angående revidering av ramavtal med SISAB 

gällande utbildningslokaler 

AMN 2017-0301-01.06 

Rådet efterfrågar ordet tillgänglighet i texten, det är särskilt viktigt 

att tänka på tillgängligheten när det gäller skollokaler.  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Verksamhetsberättelse med bokslut 2017 för 

arbetsmarknadsnämnden 

AMN 2016-316-01.02 

Rådet påpekar användandet av ordet funktionsnedsatta, det istället 

bör formuleras: personer med funktionsnedsättningar av olika slag, 

alternativt personer med funktionsnedsättningar. 

 

Rådet lyfte även frågan gällande färgmarkeringar i dessa 

resultatdokument med hänsyn till individer med nedsatt syn. 

Programmet skulle behöva programmeras om, så att dessa 

färgmarkeringar kan läsas med de tekniska hjälpmedel som finns. 

 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2015-00012.01.01 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

§9. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Rådet ansåg att den nyanskaffade hörslingan fungerade väl.  

 

Rådet påpekade att hissknappen för automatisk dörröppning i höger 

hiss är trasig både den utanpå och den inuti. 

 

§10. Övriga frågor 

Louise Lindström informerade om en artikel gällande att offentliga 

IT-system stänger ute personer med funktionsnedsättningar, det är 

ett blogginlägg från generaldirektören vid myndigheten för 

delaktighet. 

 

Bengt Lyngbäck informerade gällande en video ”funkissimulatorn” 

som Myndigheten för delaktighet har publicerat om hur en individ 

med aspergers syndrom upplever att det är att vara i ett klassrum. 

Myndigheten kommer även att publicera flera videos kring samma 

tema. 

 

Myndigheten för delaktighet, har ett bra nyhetsbrev där man får 

senaste nytt på dessa områden. 

§11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 7 mars, (kl. 14.00 för förmöte, 

rådets sammanträde kl. 15.00). 

§12. Mötet avslutades 

Ordförande tackade deltagarna och mötet avslutades. 


